
Mødereferat   

Onsdag d. 15. maj 2024 

kl. 19.00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 

VBIF  

  

Indkaldt af:  

  

Karsten J. Schmidt  Referat af: Leoni 

Kristiansen 

  

Mødetype:  

  

Bestyrelsesmøde  
 

  

  

Deltagere:   

  

  

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Tine Holm, Elin Moldt, Karsten J. Schmidt, 

Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen, Sille Hellesøe, René 

Nordestgaard 

Læs venligst:  

  

  

Medbring venligst:   

  

  

  

Dagsorden:  

Tid  Emne  Referat  Ansvarlig  

19.00  1) Godkendelse af dagsordenen   Godkendt  Alle 

  2) Åben for tilføjelser   Måltavle  Alle 

  3) Gennemgang af referatet   Sendt rundt til underskrift   

  4) Generel orientering   Præstegårdsaften 16. august – drøftet i forhold til vores 

deltagelse.  

Karsten  

  5) Årshjul   VBIF folder (Belinda har lavet den) – punkt til næste 

møde – Leoni sender det tilsendte til folderen rundt inden 

næste møde.  

 

Conventus opdateres i de enkelte udvalg.  

Karsten  

  6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen  

Fodbold: Sæsonen er godt igang. Lars Peter arbejder i 

det tøj der skal udleveres, det er næsten klar. 

På de yngste hold er der super god tilslutning. Men U 12 

drenge er forsat udfordret af få spillere, så jeg har netop 

trukket dem fra turneringen, det samme er glædende for 

vores u15 piger. Dog forsætter begge hold træningen, og 

måske bliver der igen mulighed for at kunne samle 

spillere nok til at kunne spille kampe igen.  U14 drenge 

spiller kampe, men kunne også her bruge et par spillere 

mere. Måske ser vi ind i et samarbejde i fremtiden. 

Senior herre træner og spiller kampe på fuldt drøn.  

I søndags under byfesten afholdt vi vores lille stævne 

med 40 tilmeldte hold, 53 kampe, og 290 medaljer blev 

der delt ud. Det var en super god dag, med kæmpe 

Alle  



opbakning fra mange frivillige, TUSIND TAK. Vi får så 

meget ros for vores byfest og stævnet. 

D. 1.5 havde vi besøg af DBU region 4`s bestyrelse, det 

var super godt. 

Vi har lige sagt ja tak til at være fodbold maskotter til 

Sønderjyske`s sidste kamp i 1. division. Så det skal nok 

blive en festlig dag i Haderslev. Det bliver Jens’ u9 hold 

der tager afsted. Men vi laver en tur ud af det, så vi 

forhåbentlig kan samle mange VBIFèr deroppe. 

 

Badminton: Intet nyt. Afventer hal-tider til næste 

sæson. Evt. overvejelse om badminton kan tilbydes hele 

året for både børn og voksne fremover.  

 

Volley: Intet nyt.  

 

Kajak: Vi er godt i gang. Der er god tilslutning til 

mandagsholdet. dog har vi været nødt til at aflyse en 

enkeltgang på grund af vejret. 

Der er også god tilslutning om torsdagen. 

Vi har fællestur her i pinsen til Mariager. 20 personer er 

tilmeldt. 

Vi har kun 6 tilmeldt til nybegynder kursus i år. Starter 

næste uge. 

 

Sup: Vi har haft møde med DGI (CK) efterfølgende har vi 

haft møde med Marie Louise. 

Som i sikkert har set så starter vi op 27/5-Sup Family. 12 

gange gratis for familier. 

Vi har fået 5000 kr. til opstart. 

Spændende om der kommer nogen. 
 

20.00  Pause  
  

 7) So-Me Sille har været i dialog med Anna fra DGI og hun vil 

fortsat gerne afholde inspirationsaften vedr. SoMe i 

september måned. Ny dato er sat til: 24. september uge 

39 kl. 17-21 

 

 8) Byfest Det gik super godt – der er god opbakning hele vejen 

rundt – til boder og deltagelse. Udvalget har fået mere 

rutine. Godt at tage teltet ned efter byfesten om 

søndagen.  

Der afholdes evalueringsmøde d. 28/5 

Anna 

 9) Forsikringer Sille har haft overdragelsesmøde med Marius i forhold til 

forsikringerne. Hver police er gennemgået og har 

udmøntet nogen opmærksomhedspunkter:  

- teltet (forsikringsperiode, 6 uger om året)  

Sille 



- er forsikringssummen korrekt?  

Next step evt. indhentning af tilbud.  

 

DGI – skal spørges i forhold til hvordan man kan forsikres 

som en forening. – Sille  

 

 10) Belysning klubhus Punktet flyttes til næste møde  

21.15 11) Evt.  Tøj til bestyrelse – Karsten har undersøgt forskellige 

muligheder. 

 

Bordbænkesæt – ønskes nyt ved den gyldne løve, samt 

flere til fx byfest, muligvis det kan lånes ved kommunen.   

 

Måltavle: tilladelser i hus, der arbejdes videre med 

opsætningen heraf.  

 

   

  

Praktiske forhold:  

  

  

Bilag:  

  

  

  

Næste møde:  

  

 19. juni, 13. august, 11. september, 7. oktober, 12. november  

Punkter til kommende 

møder:  

 VBIF folder, So-me (august), Forsikringer, Belysning klubhus, Klubhus  

  

 


